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Svar på fråga 2024/25:573 av Björn Söder (SD) 
Upphandling av eldhandvapen 

Björn Söder har frågat mig hur jag ser på att förmågan att 

upphandla något så grundläggande som eldhandvapen till 

Försvarsmaktens personal och om jag avser att vidta några 

åtgärder för förbättringar kring dessa upphandlingar så att vi 

inte riskerar att hamna i en bristsituation i framtiden. 

Enligt uppgifter från Försvarets materielverk så pågår 

leveranserna av nya eldhandvapen enligt plan. Försvarets 

materielverk har tagit emot leveranser av serietillverkade 

automatkarbiner och leveranskontroller pågår.  

Jag känner till att denna upphandling har överklagats. 

Prövningen pågår och det är för tidigt att dra några slutsatser av 

det. 

Vid sidan om detta har Försvarets materielverk genomfört en 

anskaffning av amerikanska eldhandvapen för att eliminera 

risken för att en brist ska uppkomma. 
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Stockholm den 23 december 2024 

 

 

 

Pål Jonson 
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